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Referent: Laila 

Fremmødte: Merete, Litten, Sanne, Mette, Line og Laila 

Ny dato for næste møde: 28/9-2023 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde  

Godkendt. 

2. Økonomi 

a. Status på økonomi efter diverse indkøb? Line 

Der er ikke købt mere siden sidst, men der er ting, der skal købes. Vi har ingen regninger 

til at ligge, og vi har penge til at købe lak osv.  

 

b. Status på indkøbte ting? – Line 

Se punkt 2.a. 

 

c. Status for opdatering af Conventus? - Line & Sanne   

Vi er næsten i mål, men der er bøvl med Nets og opsætning, da der er en fejl.  

Der er betalt 2500 kr. for oplæring, og Line og Sanne har fået vist, hvad de skal gøre for 

at lave automatisk tilmelding. Det er lavet sådan, at medlemmer selv aktivt skal melde sig 

ud. Det er der en procedure for, og 80% vil selv kunne finde ud af det. Man kan skrive til 

sauna@snaptun.dk, hvis man ikke kan finde ud af det.  

 Snaptun Sauna & Havbad   Den 07.09.2023 

  

 
 

  
 
 

 

 
 

 
 

 

 Titel: Bestyrelsesmøde    

 Sted: Hos Litten – Vinkelvej 24 
 

 

 Dato: 7. september 2023   

 Tid: Kl. 20.00 – 22.00   
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Vi taler om, at vi ikke alle modtager alle mails fra ovenstående mailadresse, og hvorfor 

mon vi ikke gør det. Det er uheldigt, hvis vi ikke ser de mails, vi får fra folk. Line vil skrive 

til Kim og spørge, for vi skulle egentlig alle være sat op til det.  

 

Lige så snart der er styr på tilmelding, sendes der et link til Mette, som sætter det på 

hjemmesiden, så folk kan melde sig ind. Mikkel fra Conventus ordner det for os, og så må 

vi betale for det. Vi kan desværre ikke teste det, da vi ikke er medlemmer endnu.  

Hvis der er nogen udefra, der gerne vil leje saunaen, så kan vi måske hver især tage 

ansvar for det, hvis det er nogen vi kender. Ellers så SKAL man være medlem for at kunne 

booke den.  Prisen er 250,- for en time, og 400,- for 2 timer uden for åbningstid.  

Når der er folk udefra, der booker, skal vi skal manuelt ind og starte saunaen op på en 

computer, som Peter Henriksen vil komme med. Måske er vi ikke så interesserede i, at 

der kommer ret mange udefra? 

Mette spørger, om kalenderen også kommer ind på hjemmesiden, og det vil Line 

undersøge.  

 

d. Kontingent og opstart af nye medlemmer? 

Det kommer til at koste 450,-  for en sæson, og der er tilmelding hvert år den 1/9. Man 

bliver altså trukket en måned før opstart, nærmere bestemt den 5/9.  

Der er generalforsamling i september. Hvis mange melder sig ud, så skal vi have kigget 

på åbningstiderne. Dem skal vi i øvrigt alligevel have kigget på.  

Line foreslår, at vi måske skal vi gå all in på åbningstider indtil nytår for at få nogle nye 

medlemmer, og så kan vi skrue ned igen efter nytår. Måske kunne vi holde længere 

åbent om søndagen, og have anderledes tider om lørdagen + måske fredag aften. 

Merete indskyder, at man måske kunne lave forskellige tider lørdag og søndag, så de 

ikke er ens de to dage. Vi må kigge i logbogen og se, hvornår folk kommer.  

Vi kunne lave en afstemning via et link og sætte nogle forslag op. 

 

e. Leje af sauna – Prissættes (Forslag kr.250,- for 2 timer)? 



3 
 

Se punkt 2.e. 

 

3. Åbning af saunaen  

a. Åbningstider for den nye sæson? 

Litten prøver at lave en afstemning via link. Vi lægger den på vores Facebook gruppe 

"Snaptun Sauna og Havbad".  

 

b. Planlægning af åbningsdagen den 1. oktober – Indkøb og fordeling af opgaver 

Line og Peter sætter saunaen derned dagen inden åbning, altså lørdag den 30/9. 

Litten synes, at vi skal have kaffe og morgenbrød og bruge søndagen på at være der.  

Vi kunne blive fotograferet inde i saunaen og lade journalisten komme til selve 

arrangementet. Vi kunne være der fra 10-16? Der skal være nogen tilstede ved saunaen 

hele dagen, og så må vi dele det lidt op. Vi kunne købe en pavillon, men det kommer jo 

meget an på vejret.  Merete husker, at alle hver især havde en kaffekande sidste år.  

Litten vil gerne selv stå for det med kage/morgenbrød.  

Sanne har et telt, men det er stort.  

De besøgende kan gå i sauna hvis de vil, og ellers er der bare tid til at spørge og snakke 

og få en kop kaffe.  

Vi tager hver især 1-2 kaffekander med, og så brygger vi kaffe oppe i sejlklubben.  

Line køber kaffe, krus, servietter, flag, tebreve, mælk, sukker, bitter m.v. 

  

c. Kontakt lokalavisen – Litten 

Litten har forsøgt at få fat i en journalist, som så ikke er der længere. Litten har prøvet en 

anden. Har ikke hørt fra ham endnu. Han kunne godt komme ud på åbningsdagen ved 11-

tiden.  

 

d. Ansøgning om placering ved havnen – Litten 

Har fået pladsen. Ansøgningen er godkendt for sæson 2023/2024. 

e. Status på færdigmelding – Line 

Der er intet nyt. 
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4. Status på sauna 

a. Status for klargøring af sauna, hvad mangler? 

Den har fået en gang maling, og den får ikke mere i år.  

Bænkene skal vokses, og Mette og Laila finder en dag til at gøre dette.  

 

b. Status på adgangskontrol – Peter (Litten) 

Peter har snakket med skiltemanden. Han har ikke fået set på det endnu, men skiltene 

skulle være klar sidst i september.  

Adgangskontrollen med computer er heller ikke helt klar. Peter må hjælpe os. Peter 

stiller computer til rådighed fra hans arbejde. Vi skal betale for det.  

Line forslår, at vi måske selv kan få fat i en app på telefonen, som vi kan styre og 

programmere fra? Kunne medlemmerne få en kode, og så kunne nøglen sidde i? Line 

mener, at vi må kunne ringe til Morten, hvor styresystemet er købt.  

Vi må lave et lamineret skilt med sponsorer, hvis ikke skiltet bliver færdig til tiden. 

   

c. Strøm til lyskæde? Lines Peter 

Der er lavet et stik.  

 

d. Skifte dæk – Lines Peter 

Er skiftet - har ikke fået regning endnu.  

 

e. 2 stk. udluftningskanal – Christian  

Er ikke lavet endnu, men det bliver de.  

 

f. Vende saunadør – Christian 

Det har Jens gjort.  

 

g. Kiosk flag med Logo – Litten 
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Det var ikke så nemt. Litten skal ud og have et tilbud. Der skal bare stå åben. Folk skal 

sætte det op, når de kommer.  

 

h. Badetrappe – Litten 

Litten har skrevet til bestyrelsen i sejlklubben, og hun viser forslaget på tegning. Trappen 

kommer til at stå med siden til, og den kommer ikke i, før bådene er kommet op. 

Trappen "kommer op" på et møde i sejlklubben i oktober.  

Litten har fået prøver til tape på trappen, men hvad gør vi? Skal det mon af hvert år? Hvis 

samarbejdet ophører, så skal vi genskabe broen fuldstændig som før. Tue foreslår 

skridsikre måtter, som vi kan fjerne hvert år. Man kan få dem i forskellige højder og med 

forskellige kanter.  

 

i. Procedure for håndtering af beskidte klude? 

Dem der har rengøringen i de forskellige uger tager kludene med hjem og vasker dem. 

Litten forslår, at der kommer et mærke på, så de kommer tilbage til os. 

Line vil gerne købe klude og et stativ til at tørre dem. Hun får efterskolen på Hjarnø til at 

købe viskestykker.  

 

j. Epoxygulv – (Morten Basse) – Litten 

Litten har haft en gulvmand nede og kigge på gulvet i saunaen. Han mener, at det skal 

have lidt flere lag, og det vil Mette og Laila gøre en dag. Vi taler om, at det ikke vil være 

så pænt med linoleumsgulv.  

Gulvet har fået 2 x epoxy og 3 x polyuretanlak. Polyuretanlakken er bedst, da den er 

mere fleksibel. Hvis vi lægger 3 x lak så er vi godt kørende. Det kan godt blive lidt glat, 

men hvis det er ru, bliver det svært at gøre rent. Vi kan lægge en måtte ud. Lakken koster 

200 kr. Det tager 24 timer om at tørre. 

  

k. Sponsorskilt – (Peter) Litten 

Se punkt 4b. 
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l. Gummilister rund ved saunadør? (Jens) Line 

Det har drillet lidt. Litten indskyder, at man også kan få børster.  

 

m. Rengøringsprocedure af saunaen – Line 

Det er træls med al den rengøring. En forening kan betale en frivillig for at gøre det, som 

får 1200,- om året, vedkommende skal ikke betale skat af det. Der skal ikke gøres rent 

hver dag.   

Mette spørger, om ikke vi skulle vi lægge det lidt ud til medlemmerne, så man også føler 

lidt ejerskab. 

Line mener, at vi skal lave aftale med efterskolen. 

Litten mener, at man passer bedre på den, hvis man som medlem har en andel i at gøre 

den rent. Helt almindelig daglig rengøring er at svabe og hænge klude op.  

Vi kan prøve at uddelegere det blandt medlemmerne til at starte med. Det kunne være 

to medlemmer, der har rengøringsvagten hver gang, og så kan de selv koordinere 

indbyrdes. Line foreslår, at saunaen er fri mandag, så den kan blive gjort rent mandag 

formiddag.  

 

n. Hjørneskab i omklædningsrum, kasser til opbevaring af div. klude – status Line 

Mangler plade på skabet. Der er lås på, så vi kan opbevare brikker, elkedel og 

rengøringsmidler.  

 

o. Badetrappe, sendt tegning og beskrivelse til bestyrelsen – Litten 

Se punkt 4h. 

p. Griptape til bro ca. 500,-? Skridsikker gummi måtter er blevet anbefalet i stedet for.  

Se punkt 4h.  

 

5. Hjemmeside 

a. Status på opdateringer af div. manualer? – Mette 

De blev rettet ved sidste møde.  

Der mangler billede af et af bestyrelsesmedlemmerne på facebook J 
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b. Samværspolitik og retningslinjer for brug af saunaen er rettet – Litten 

 

6. Eventuelt 

Næste møde torsdag 28/9 kl. 20.  ved Line (rettelse: Line kan ikke holde mødet- vi skal finde et 

andet sted) 

Mette og Laila vokser saunaen den 11/9 efter kl. 11 

Kunne der komme et udlæg til møderne, så dem der holder møderne får lidt til indkøb af 

snacks? Line har et dankort, som man kan købe med.  

 

 

 

 

 


